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Pastorul JD explică modul în care expresia idiomatică „în așteptarea căderii căderii celuilalt pantof” descrie exact locul 

în care se află lumea astăzi din punct de vedere profetic.  

 

Link-urile Actualizării* 

 

- Arhivele Trump de la Casa Albă, PACE SPRE PROSPERITATE (secțiunea 21, „SFÂRȘITUL REVENDICĂRILOR/SFÂRȘITUL 

CONFLICTULUI") 

https://trumpwhitehouse.archives.gov/peacetoprosperity  

- Arhivele Trump de la Casa Albă, „Convenția de Pace a Acordurilor Avraamice” PDF 

https://trumpwhitehouse.archives.gov/wp-content/uploads/2020/09/ABRAHAM-ACCORDS-PEACE-AGREEMENT.pdf  

- DOH PDF, „Operațiunea Warp Speed [Viteză Maximă] explicată” 

https://health.mo.gov/living/healthcondiseases/communicable/novel-coronavirus-lpha/pdf/fact-sheet-operation-

warp-speed.pdf   

- YouTube Ted Talks video, „Mark Kendall: Demo: Un plasture vaccinal fără ace care e mai sigur și mult mai ieftin” 

https://www.youtube.com/watch?v=BGRy5VU-LfI  

- Arabian Business, Deschiderea „Casei Familiei Avraamice” 

https://www.arabianbusiness.com/culture-society/uae-abrahamic-family-house-opens-today-for-christian-jewish-

muslim-worshippers-all-you-need-to-know   

- The Economic Club of Chicago [Clubul Economic din Chicago], YouTube video, „Dr. Albert Bourla, Președinte & CEO 

[Director general], Pfizer" 

https://www.youtube.com/watch?v=Wv_MOfVDei0   

 

În așteptarea căderii celuilalt pantof 

 
KAPONO:  

Mulțumesc, Doamne. Mulțumesc că putem fi în acest loc, Doamne. Îți mulțumim că ne-ai permis și de data 

aceasta, fie online, fie în persoană, să putem veni, Doamne, și să ne adâncim în Cuvântul Tău, Doamne, pentru 

că prin cuvântul Tău este acela care ne schimbă inimile și viețile, Doamne. Și vrem să fim schimbați, Doamne.  

Dar pentru ca să se întâmple asta, trebuie să renunțăm la a avea noi controlul. Așa că Te rugăm să ne 

limpezești mințile, Doamne, să înlături orice apasă greu pe umerii noștri în această dimineață. Îți predăm Ție 

totul în această dimineață, Doamne. Te rog să ne ghidezi Tu. Te rog să ne vorbești. Te rog să ne traduci, dacă va 

fi nevoie, Cuvântul Tău ca să-l putem înțelege, Doamne, și să-l interiorizăm și să-l luăm acasă cu noi și să fim 

lumină printre cei din jurul nostru, Doamne.  

Cerem asta în Numele puternic al lui Isus și spunem „amin”.  

PASTOR JD: Amin-amin. 

Bună dimineața! Puteți sta jos. Ne bucurăm cu sunteți aici! Bine ați venit! Vreau să urez bun venit și celor care ni 

se alătură online. Ne bucurăm că o faceți.  

Foarte repede, înainte de a începe, vreau să menționez că marțea viitoare, la ora 19:00, aici în sala principală a 

bisericii este întâlnirea noastră de rugăciune. Sper cu adevărat că veți putea veni și să fiți cu noi și să vă rugați cu noi.  

Avem două servicii duminica dimineața, desigur. Primul dintre acestea este Actualizarea săptămânală despre 

profețiile biblice pe care o facem de câțiva ani. Și apoi al doilea serviciu, care va avea loc la 11:15 (ora Hawaii – zic pentru 

cei din online). Aceasta este predica, un studiu verset cu verset al cărților din Biblie. Și astăzi, vom aborda subiectul 

foarte popular despre care toată lumea adoră să audă și să vorbească. [Celor din auditoriu:] Ar trebui să așteptați înainte 

să începeți să râdeți, dar vedeți deja pe ecran. Da, este un subiect foarte confortabil, cald și sentimental despre: „Vine 

judecata!” Așa că sper că veți rămâne – pentru cei care sunteți aici. Trebuie să o faceți acum pentru că vom ști dacă nu 

o veți face. [Râsete]  

 
* Materialul conținut de link-uri este în limba engleză. 

https://trumpwhitehouse.archives.gov/peacetoprosperity
https://trumpwhitehouse.archives.gov/wp-content/uploads/2020/09/ABRAHAM-ACCORDS-PEACE-AGREEMENT.pdf
https://health.mo.gov/living/healthcondiseases/communicable/novel-coronavirus-lpha/pdf/fact-sheet-operation-warp-speed.pdf
https://health.mo.gov/living/healthcondiseases/communicable/novel-coronavirus-lpha/pdf/fact-sheet-operation-warp-speed.pdf
https://www.youtube.com/watch?v=BGRy5VU-LfI
https://www.arabianbusiness.com/culture-society/uae-abrahamic-family-house-opens-today-for-christian-jewish-muslim-worshippers-all-you-need-to-know
https://www.arabianbusiness.com/culture-society/uae-abrahamic-family-house-opens-today-for-christian-jewish-muslim-worshippers-all-you-need-to-know
https://www.youtube.com/watch?v=Wv_MOfVDei0
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Pe cei dintre dumneavoastră care vizionați prin YouTube sau Facebook v-am încuraja să accesați direct site-ul 

JDFarag.org pentru Actualizarea de astăzi în formă integrală, neîntreruptă și necenzurată. Și cu aceasta, să trecem la 

conținutul propriu-zis.  

Astăzi vreau să împrumut expresia „în așteptarea căderii 

celuilalt pantof”. Ați auzit, nu, această zicală? Ei bine, vreau să 

vorbesc despre aceasta în legătură punctul în care este lumea 

acum și iată de ce. Sensul expresiei este acela de a aștepta ca un 

eveniment anticipat și inevitabil să aibă loc, adesea văzut ca ceva 

negativ sau catastrofal. Și motivul pentru care este anticipat este 

pentru că primul pantof a căzut deja, iar acum este doar o 

chestiune de timp până când va cădea și celălalt pantof.  

Ceea ce este interesant despre originea acestei zicale, 

expresii idiomatice, este că provine de fapt de la sfârșitul secolului al XIX-lea din New York City, când construcțiile nu se 

făceau ca astăzi. Și astfel, în aceste complexe de apartamente, dormitorul tău era chiar sub dormitorul unei alte 

persoane, de la etajul deasupra. Aceasta venea acasă de la serviciu, își scotea pantofii, tu auzeai cum cade primul pantof 

și atunci te așteptai pentru că știai – cum mă descurc cu asta, apropo? [Râsete] V-am făcut să vă uitați în sus, zicând 

„Da”. Asta este ce a spus Domnul Isus să facem. „Să vă uitați în sus.” Așteptați-l pe celălalt ... – pentru că va cădea. Este 

doar o chestiune de timp, pentru că sunt doi pantofi, nu? Ați înțeles? Da, deci primul cade. Bine. [♪ Cântă melodia 

„Jeopardy” ♪] ♪ Când va că-dea ce-lă-lalt? ♪ (A fost destul de bine. Cu o sonoritate memorabilă. Nu veți uita niciodată 

asta, apropo.) Deci de aici a apărut.  

Și este ciudat, pentru că acest lucru este adevărat și în privința profețiilor biblice: primul pantof a căzut deja, iar 

acum este doar o chestiune de timp până când celălalt pantof să cadă și el. Întrebare: când a scăzut primul? Și poate 

mai important, ce anume a fost lucrul acela semnificativ profetic care a căzut? Răspuns: Ei bine, să răspundem mai întâi 

la întrebarea „când?” Primul pantof a căzut acum trei ani, în anul 2020. Iar răspunsul la întrebarea „ce?” este: amăgirea 

puternică care a căzut asupra lumii întregi, asupra lumii întregi. Acum întrebarea devine: „Care este al doilea pantof 

care trebuie să cadă în termeni profetici?” Și, din nou, poate mai important: „Când?” Ei bine, să răspundem la această 

dublă întrebare. În primul rând: „Când?” Trebuie categoric să cadă în orice moment de-acum. Și asta în virtutea a ceea 

ce reprezintă celălalt pantof. Ce reprezintă celălalt pantof? Distrugerea bruscă ce va veni JOS pe pământ și Răpirea 

bruscă a Bisericii când vom fi luați SUS. Acesta este celălalt pantof care este pe cale să cadă. Cu alte cuvinte, celălalt 

pantof este Răpirea, Răpirea Bisericii înainte de Necaz, apoi descoperirea lui Antihrist, apoi începutul Necazului de Șapte 

Ani.  

Ați vrea să vă alăturați mie în capitolul 4 din Tesaloniceni? Nu mă voi sătura niciodată să citesc acest pasaj 

binecunoscut despre Răpire. Apostolul Pavel – permiteți-mi să vă fac o scurtă informare despre context ca să știți „de 

ce”-ul din spatele „ce”-ului din această primă epistolă către această biserică. Apostolul Pavel a petrecut cel mult trei 

luni, cred unii, să înceapă această biserică din Tesalonic. Și dacă vă puteți imagina, apostolul Pavel a avut îndrăzneala de 

a le da învățătură despre profețiile biblice.  

– Doar ce au devenit credincioși!  

– Știu! Cei mai potriviți pentru asta!  

Și le dă învățătură nu numai despre profețiile biblice, ci și despre Răpirea de dinaintea Necazului.  

Încă ceva despre asta. Aceasta este prima epistolă pe care a scris-o vreodată apostolul Pavel. A doua sa epistolă, 

inspirată de Duhul Sfânt, a fost 2 Tesaloniceni. Știu că este deosebit de profund, pentru că ... – și apropo, vom fi și în 2 

Tesaloniceni astăzi. Așa că vreau să vă atrag atenția asupra capitolului 4, începând cu versetul 16 și de fapt vom continua 

până la capitolul 5:3. Și motivul este că – sper că știți asta: în manuscrisele originale nu existau întreruperi de capitole și 

versete. Se citea ca o scrisoare unitară. Așa că acestea au fost adăugate și mă bucur că au fost. Vă puteți imagina cum 

încerc să vă fac să deschideți la... spre sfârșitul acestei epistole și nu aș putea cita capitolul și versetul? Așa că au fost 

adăugate acestea. Dar nu vreau să întrerupem narațiunea continuă pe care le-o scrie Pavel. Deci să începem cu versetul 

16, 1 Tesaloniceni 4. „Căci Însuși Domnul, cu un strigăt, cu glasul unui arhanghel și cu trâmbița lui Dumnezeu [...]” Asta 

este semnificativ. Există două feluri de trâmbițe. Există trâmbița îngerilor – pentru Israel, trâmbița lui Dumnezeu – 

pentru Biserică. Este prima trâmbiță, ultima trâmbiță. Vă rog să faceți această distincție și delimitare. Deci „cu trâmbița 

lui Dumnezeu, Se va coborî din cer și întâi vor învia cei morți în Hristos.” Aceasta este învierea lor trupească. „Apoi, noi 

cei vii, care vom fi rămas, vom fi răpiți [...]” – „harpazo” în greacă, „rapturos” în latină. Aceasta este Răpirea. „[...] noi 
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cei vii, care vom fi rămas, vom fi răpiți toți împreună cu ei în nori, ca să întâmpinăm pe Domnul în văzduh; și astfel vom 

fi totdeauna cu Domnul. Mângâiați-vă dar unii pe alții cu aceste cuvinte.” Ei bine, el continuă (versetul 1, capitolul 5): 

„Cât despre vremuri și soroace, n-aveți trebuință să vi se scrie, fraților. Pentru că voi înșivă știți foarte bine că ziua 

Domnului va veni ca un hoț noaptea. Când vor zice: «Pace și liniște!» [...]” Unele traduceri redau acel cuvânt „securitate”; 

este cuvântul grecesc „asfáleia” tradus „securitate, siguranță, stabilitate”. Când vor spune acele două cuvinte, „atunci o 

prăpădenie neașteptată va veni peste EI, ca durerile nașterii peste femeia însărcinată, și nu va fi chip de scăpare” [pentru 

EI]. Acum, de ce subliniez asta? Pentru că observați că Pavel spune „noi”, apoi el spune „ei”. Noi suntem din categoria 

„noi”. Noi nu suntem din categoria „ei”. Sper că ați înțeles pentru că nu o pot spune mai bine.  NOI scăpăm. EI nu. NOI 

suntem răpiți. EI nu sunt. Prăpădenie neașteptată. Și care-i chestia cu prăpădenia/distrugerea neașteptată? Din nou, 

știu, foarte profund. (Știți că stau treaz noaptea gândindu-mă la aceste lucruri profunde.) Știți ce este cu 

prăpădenia/distrugerea neașteptată? Este neașteptată, distrugerea      . V-am spus că stau noaptea să mă gândesc la 

aceste lucruri. Cuvânt cheie: „neașteptată”. Vine brusc, pe neașteptate asupra LOR, nu asupra NOASTRĂ. NOI scăpăm. 

EI nu vor scăpa. Și deci, ceea ce spune Pavel aici este că vom fi smulși de aici, răpiți într-un moment în care EI spun 

două cuvinte specifice: „pace și securitate”, „pace și stabilitate”.  

Să mergem la 2 Tesaloniceni capitolul 2. Vreau să încep să citesc în versetul 1 și de fapt voi citi din Biblia de la 

Geneva din 1599. Aceasta este anterioară Bibliei King James din 1611. Versetul 1: „Cât privește venirea Domnului nostru 

Isus Hristos (și vreau să observați asta) și strângerea noastră laolaltă cu El, (ați prins asta?) vă rugăm (vă implorăm), 

fraților [...]” Venirea Domnului nostru Isus Hristos este A Doua Venire. Adunarea noastră la El este Răpirea. „[...] să 

nu vă lăsați (versetul 2) clătinați așa de repede în mintea voastră și să nu vă tulburați de vreun duh, nici de vreo vorbă, 

nici de vreo epistolă ca venind de la noi, ca și cum ziua Domnului ar fi și venit chiar. Nimeni să nu vă amăgească în vreun 

chip, (versetul 3) căci nu va veni înainte ca să fi venit lepădarea de credință [...]” – [o îndepărtare - în traducerea Geneva 

Bible]. Aceasta este Răpirea. Trebuie să se întâmple mai întâi. „[...] și de a se descoperi omul fărădelegii, fiul pierzării, 4 

potrivnicul care se înalță mai presus de tot ce se numește «Dumnezeu» sau de ce este vrednic de închinare. Așa că se va 

așeza în Templul lui Dumnezeu, dându-se drept Dumnezeu. Nu vă aduceți aminte (versetul 5) cum vă spuneam lucrurile 

acestea când eram încă la voi? 6 Și acum știți bine ce-l oprește (sau restrânge) ca să nu se descopere decât la vremea lui. 

Căci taina fărădelegii a și început să lucreze; trebuie numai ca cel ce o oprește (restrânge) acum să fie luat din drumul 

ei. Și atunci [...] (Oh! Pentru că Geneva 1599 era locală, ha!) Și atunci se va arăta acel nelegiuit, (nu înainte!) pe care 

Domnul Isus îl va nimici cu suflarea gurii Sale și-l va prăpădi cu arătarea venirii Sale.”  

Daniel 9:27 – vă rog să nu mă șfichiuiți, știu că ... Dar se potrivește cu această profeție din 2 Tesaloniceni 2. De 

asemenea, este în concordanță cu ceea ce noi numim „Cuvântarea de pe Muntele Măslinilor” când Domnul Isus Însuși 

în Matei 24 citează Daniel 9:27. Daniel scrie: „El va face [...]” [în engleză - „va confirma”] Acesta este un cuvânt 

interesant în limba originală a Vechiului Testament ebraic. Se întâmplă să fie același cuvânt în limba mea maternă arabă. 

Este cuvântul „higbir”. „Higbir” înseamnă a face mai puternic, mai mare, spectaculos, superior. „El va face un legământ 

trainic (higbir) cu mulți timp de o săptămână, (acesta este Necazul de Șapte Ani) dar la jumătatea săptămânii (marca de 

trei ani și jumătate) va face să înceteze jertfa și darul de mâncare și pe aripa urâciunilor idolești va veni unul care 

pustiește, până va cădea asupra celui pustiit prăpădul hotărât.”  

Daniel capitolul 8 – toate acestea se vor potrivi frumos împreună într-o clipă. În versetele 24 și 25 ni se spune că 

Antihrist „va face pustiiri de necrezut” [în engleză „va distruge în mod minunat”]. Știu că este un paradox, un 

oximoron.Distruge minunat? Ce înseamnă asta? Ei bine, poartă cu sine ideea unei anihilări extraordinare. Este 

spectaculos, din nou. Și observați acest cuvânt „propăși/prospera”. El va prospera la această anihilare și distrugere 

extraordinară. El va fi încununat cu succes, prosperitate și, prin politica sa, va face de asemenea să prospere amăgirea. 

„Din pricina propășirii lui și izbândirii vicleniilor lui, inima i se va îngâmfa, (și aici e interesant) va pierde pe mulți oameni 

care trăiau liniștiți” [engl. „prin pace îi va nimici pe mulți”]. Prin pace? Da. Nu război? Nu. Pace? Da. „Prin pace va nimici 

pe mulți.” 

Ne putem întoarce la 2 Tesaloniceni 2? Sunteți în regulă până acum? Versetul 9: „Arătarea lui se va face prin 

puterea Satanei, cu tot felul de minuni, de semne și puteri mincinoase 10 și cu toate amăgirile nelegiuirii pentru cei ce 

sunt pe calea pierzării, pentru că n-au primit dragostea adevărului ca să fie mântuiți. Din această pricină, (versetul 11) 

Dumnezeu le trimite o lucrare de rătăcire, ca să creadă o minciună: 12 pentru ca toți cei ce (și asta e important) n-au 

crezut adevărul, ci au găsit plăcere în nelegiuire, să fie osândiți.” Cu alte cuvinte, au respins deja adevărul. Cine este 

Adevărul? Isus este Adevărul. Isus este „CaleA, AdevărUL și ViațA.” Și ei L-au respins pe Domnul Isus, Adevărul, așa că 

Dumnezeu spune doar: „Bine, nu o să vă forțez. V-ați hotărât. V-ați împietrit inima și v-ați pecetluit soarta. Așa că o să 

vă las în voia acestei amăgiri puternice pentru a crede această minciună.”  
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Ei bine, aceste profeții și celelalte împreună cu ele ne oferă un fel de instrument de măsură pentru îndeplinirea lor 

finală, de la început până la sfârșit. Permiteți-mi să explic: odată ce încep să se întâmple, ele pun în mişcare avansarea 

inevitabilă către împlinirea lor ultimă şi totală. De multe ori am făcut referire la profețiile biblice ca având o perioadă 

de valabilitate, o dată de expirare, o bătaie a fierului cât e cald, pentru că, odată ce ceva este în mișcare, este doar 

un anume interval de timp în care să se termine ceea ce a început. Și eu văd profețiile biblice în acest fel. De aceea văd 

tot ce s-a întâmplat și se întâmplă ca fiind sfârşitul, pentru că a început deja, acel prim pantof a căzut deja. Acum 

celălalt trebuie să cadă. L-ai pus deja în mișcare. Este inevitabil. Și, ca atare, acum este doar o chestiune de timp, în 

sensul că acest alt pantof profetic, cum ar fi, trebuie ca, ulterior și în cele din urmă, să cadă.  

Dacă aveți amabilitatea să-mi permiteți, voi aborda în mod specific semnificația acestor profeții ce au fost puse în 

mișcare în 2020, când a căzut primul pantof. Și vom începe cu prima lună a anului 2020, ianuarie, și ceea ce a fost 

numită „Afacerea secolului”, care urma să aducă pacea 

în Orientul Mijlociu. Singurul scop al planului de pace 

amintit a fost ca atât evreii, cât și așa-zișii „palestinieni” 

să trăiască unul lângă altul împreună în pace și 

siguranță. Trebuie menționat că acest plan de pace este 

intitulat „Pace spre prosperitate”. Sună asta ca profeția 

pe care tocmai am citit-o din Daniel? Asta pentru că 

asta este profeția pe care tocmai am citit-o din Daniel. 

Deci se potrivește cu profeția lui Daniel și cu 

specificitatea profeției lui Daniel cu privire la (cuvânt-

cheie, din nou: amăgire) propășirea amăgirii, 

prosperitatea acestei amăgiri, iar PACEA va fi 

catalizatorul distrugerii. Acest plan de pace nu este despre pacea cu Israelul, ci despre distrugerea lui Israel. Știți cu 

mulți ani în urmă, Yasser Arafat – vă amintiți de el? „Vrem pace”. Nu, nu vreți. Spunea asta când era în SUA, dar apoi se 

întorcea la Ramallah și spunea în arabă: „Pacea pentru noi înseamnă distrugerea lui Israel”. Și o spunea chiar așa, cu tot 

cu pronunție. De fapt, a spus asta în arabă. Acum este important să înțelegem că acesta este islamul și a început cu 

Mahomed și apoi Saladin după el. Faci pace cu dușmanul tău, apoi îl distrugi. Acestea sunt regulile lor de joc. Asta fac 

ei. Credeți că vor să trăiască unul lângă altul în pace și siguranță cu evreii? Nu, vor să-i omoare pe evrei! Am spus asta 

foarte dur chiar acum, dar este ADEVĂRAT! Este adevărat. Ei îi urăsc pe evrei. Vor să-i omoare pe evrei. Vor să-i distrugă 

pe evrei. Ei bine, cum o vor face? „Hei, haideți. Facem acord de pace. Uite o afacere pentru tine. [engleză stricată] Facem 

pace cu voi. Da, bine, pace, pace.” Nu e pace! „Și prin pace, mulți vor fi nimiciți.” Această distrugere a Israelului prin 

pace vine în relație cu renunțarea Israelului la orice pretenție, cum se vede în secțiunea 21, pagina 38  a acestui plan 

„Pace spre prosperitate”. Este sub titlul „Sfârșitul revendicărilor/Sfârșitul conflictului”. Trebuie să spun că acest lucru 

este scris într-un mod foarte insidios astfel încât să implice că Israelul trebuie să respecte acordul și să pună capăt 

revendicărilor lor pentru a pune capăt conflictului. Cu alte cuvinte:  

– Israelule, vrei pace? Vrei să se încheie conflictul?  

– Da!  

– Ei bine, atunci trebuie să-ncetezi revendicările, revendicările tale legitime asupra teritoriului, și anume asupra 

Ierusalimului.  

Acest lucru este greșit la fiecare nivel din mai multe motive, dintre care nu în ultimul rând este că este teritoriul lor dat 

lui Israel de Dumnezeu Însuşi. Și vă spune asta un arab, apropo, doar ca să știți. Nu aparține arabilor.  

Motivul pentru care spun „așa-zișii palestinieni” este pentru că nu există așa ceva – „palestinian”. Numele de 

„palestinian” vine literalmente transliterat din filistean. Ei bine, filistenii nu mai sunt. Au dispărut. David i-a eliminat de 

fapt pe toți filistenii. Așadar, de unde avem numele Palestina și filistean și palestinian? Ei bine, când Ierusalimul a fost 

distrus, așa cum a profețit Domnul Isus, Roma a numit țara după principalul dușman al lui Israel. Cine a fost principalul 

dușman al lui Israel? Filistenii. De fapt au început cu Siria, Aelia Capitolina, care nu intră prea bine pe o carte de vizită, 

așa că l-au scurtat doar la Filistia. Filistia a fost tradus cu Palestina. Nu din cauza palestinienilor, ci din cauza dușmanului 

israeliților.  

Țara aparține Israelului. Vreau doar să spun asta între paranteze. Nu vreau să intru prea mult în asta pentru că 

tensiunea mea va crește, dar am o problemă cu oricine ar ... Chiar și unele dintre Biblii – nu vă uitați acum – dar se spune 

adesea, știți, „harta Palestinei când Isus a fost pe pământ”. Poftim? Poftim? Nu era Palestina. Era Israel. Comentatori ai 

Bibliei:  
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– Da, pe vremuri în Palestina...  

– Nu-i mai spuneți așa!  

– Ei bine, da, dar a fost numit după 2000 de ani.  

– Știu, dar este Israel. Este teritoriul care aparține Israelului. Orice pretenție este ilegitimă din partea oricui altcuiva 

decât a evreilor. Dumnezeu li l-a dat.  

– Da, dar pastore, Avraam a fost acela cu care a făcut Dumnezeu un legământ.  

– Da, așa e. Asta este în Geneza. De fapt aveți tranzacția imobiliară a acestei proprietăți, unde sunt limitele de 

proprietate ale Țării Făgăduinței, pe care Dumnezeu a dat-o lui Israel.  

Dar vreau să încep cu Deuteronom 34:4. Și cred că veți vedea de ce aici într-o clipă. Acum, ni se spune că: „Domnul 

i-a zis: (vorbindu-se despre Moise) «Aceasta este țara pe care am jurat că o voi da lui Avraam, lui ISAAC și lui IACOV, 

zicând: ‘O voi da seminței tale.’ (Avraam, Isaac și Iacov) Ți-am arătat (Moise) ca s-o vezi cu ochii tăi, dar nu vei intra în 

ea.»” Și știm de ce din ce ni se relatează.  

Iosua 21:43 „Astfel, Domnul a dat lui Israel toată țara pe care jurase că o va da părinților lor; ei au luat-o în 

stăpânire și s-au așezat în ea.”  

Și mai clar, Isaia 14:1: „Căci Domnul va avea milă de Iacov [...]” Stați așa! Știți cine a fost Iacov? Acesta este Iacov 

care s-a luptat cu Domnul toată noaptea și Dumnezeu l-a zdrobit și i-a schimbat numele din Iahob/Iacov în Israel. „Căci 

Domnul va avea milă de Iacov (/Israel), va alege iarăși pe Israel și-i va aduce iarăși la odihnă în țara lor; (acum este 

interesant) străinii se vor alipi de ei (cred că vorbește despre „poporul meu”) și se vor uni cu casa lui Iacov.” Ei se pot 

alipi de evrei (și o fac), dar nu este pământul lor. Este țara care a fost dată lui Israel. 

Ieremia 30:3 „Iată, vin zile, zice Domnul, când voi aduce înapoi prinșii de război ai poporului Meu Israel și Iuda (asta 

e și mai specific, Iuda din Sud, Ierusalim) zice Domnul; îi voi aduce înapoi în țara pe care am dat-o părinților lor și o vor 

stăpâni.”  

Ezechiel 37:12 - noi o știm drept „profeția oaselor moarte”, iar Ezechiel este pur și simplu derutat. Cum pot aceste 

oase moarte să prindă viață? Și știu că aceasta este o parafrază liberă, dar este ca și cum Dumnezeu ar zice: „Fiți atenți 

ce o să fac acum! Fiți atenți!” „De aceea, prorocește și spune-le: ‘Așa vorbește Domnul Dumnezeu: «Iată, vă voi deschide 

mormintele, vă voi scoate din mormintele voastre, poporul Meu și vă voi aduce iarăși în țara lui Israel»'.”  

Aparține numai Israelului. Întrebare: de ce este această delimitare și distincție de o asemenea importanță 

primordială? Pentru că, dacă te oprești la Geneza numai cu Avraam, atunci se poate revendica în mod înșelător teritoriul 

sub stindardul apartenenței acestuia tuturor descendenților lui Avraam. Uitați-vă la „Convenția de pace a Acordurilor 

Avraamice”. Aceasta a făcut parte din primul pantof menționat mai sus, care a căzut în septembrie 2020, împreună cu 

planul „Pace către prosperitate” din ianuarie 2020. Iată câteva citate; sunt foarte grăitoare, de la pagina 1, citez: „[...] 

hotărâți să asigure pacea durabilă, stabilitatea, securitatea și prosperitatea [...]” Oh, Doamne! Numai că ei știu. Pace, 

securitate, prosperitate, stabilitate ... „[...] atât pentru statele lor, cât și pentru a-și dezvolta și îmbunătăți economiile 

dinamice și inovatoare”. O, ce duios! Încă citez. Și vreau să priviți asta: „Recunoscând că popoarele arabe și evreiești 

sunt descendenți ai unui strămoș comun, Avraam, (asta este adevărat) și inspirate, în acest spirit, să promoveze în 

Orientul Mijlociu o realitate în care musulmanii, evreii, creștinii și popoare din orice credință, confesiuni, convingeri și 

naționalități trăiesc într-un spirit de conviețuire, înțelegere reciprocă și respect reciproc, căruia îi sunt dedicați.” Iată un 

citat de la pagina 2, paragraful 4 intitulat, (desigur) „Pace și stabilitate”: „Părțile acordă o importanță profundă înțelegerii 

reciproce, cooperării și coordonării dintre ele în sferele păcii și stabilității”. 

Nu mă uit în sus după celălalt pantof ce urmează să cadă. Mă uit în sus după Domnul Isus care o să vină să ne 

scoată de aici, pentru că aceasta este exact ceea ce ni s-a spus că se va întâmpla când va veni El să ne ia sus. Și apropo, 

ei, ei, ei, nu noi. E un prăpăd brusc când ei zic, pagina 2, „pace și 

securitate”, prăpădul brusc va veni asupra lor.  

Aveți pe ecran o publicație de la Arabian Business de miercurea 

trecută chiar despre momentul cât se poate de interesant al 

deschiderii „Casei Familiei Avraamice”. Acum cinci zile. Azi e 

duminică? Miercurea asta au deschis-o, mare deschidere! Pentru 

„creștini, evrei și musulmani”.  

– Ce este în neregulă cu asta?  

– Tot! Nu! Nu!  
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Un citat rapid din postare. Probabil că nu ar trebui, dar de ce nu? „Casa ...” Îmi pare rău pentru accentuarea 

adăugată. Trebuie, altfel aș urla, aș țipa și aș striga, și asta n-ar fi bine. „Casa Familiei Avraamice, un complex unitar 

situat pe insula Saadiyat, Abu Dhabi, cu o moschee, o biserică și o sinagogă a fost inaugurat pe 16 februarie. Casa Familiei 

Avraamice este acum deschisă oficial publicului începând de miercuri, 1 martie. (Miercurea trecută.) Complexul va 

acționa ca un far cultural și arhitectural al conviețuirii umane pașnice care reprezintă fiecare dintre credințele avraamice, 

conform unei declarații a Biroului Media din Abu Dhabi”. De aceea este ... apropo, și vă rog să nu fiți în necunoștință. Îl 

citez doar pe apostolul Pavel. Nu vă enervați pe mine. Nu fiți în necunoștință. Bine? Nu-i lăsați pe EI să facă asta.  

– O, da, toți suntem copii ai Părintelui Avraam.  

– Da.  

– Așa că vrem să trăim împreună, să conviețuim în pace și siguranță. Care este problema ta?  

– Problema mea este că Dumnezeu a dat acel pământ descendenților lui Avraam, Isaac și Iacov, nu vouă, nu 

„poporului meu”. Lasați „poporul meu” să se întoarcă de unde  au venit! Acesta nu este pământul lor! [Chiuit specific 

limbii arabe] [Râsete] Din nou accent adăugat.  

Știți că arabii sunt oameni foarte pasionali. Aceasta este povestea mea și mă țin de ea. Îmi amintesc că, fiind eu 

copil, mama și tata vorbeau arabă în casă. Și o, vai de mine, mereu m-am gândit... asta înainte de a învăța limba, ceea 

ce am făcut mai târziu, dar mereu am crezut că mama și tata țipă unul la altul, atât sunt de supărați unul pe celălalt tot 

timpul! Așa că am întrebat-o o dată pe mama despre asta. I-am spus: „Mamă, de ce tu și tata sunteți mereu supărați 

unul pe celălalt? Ea a spus: „Oh, nu, Habebi, așa vorbim noi”. Știți, araba este o limbă foarte aspră, da? Vă voi da cuvântul 

pentru „bun venit” sau „salut” în arabă. Sunteți gata pentru asta? Așteptați. Marhaba. Oh, trebuie să-ți scoți ... ce ai în 

gât și să scuipi pe om: „Marhaba!”   

– Cum m-ai numit?  

– Am spus doar „bine ai venit”. [Râsete]  

Știți că tatăl meu a fost profesor de franceză. Avem nevoie de puțină destindere acuma. Vă deranjează? Tatăl meu 

a predat limbi străine la liceu. Apropo, știa șase limbi. A predat franceza. E relevant, pentru că nu este adevărat că ori 

de câte ori ești cu cineva și acesta folosește un limbaj foarte colorat și află că ești creștin, va spune mereu: „Scuză-mi 

franceza” [„Scuză-mi limbajul”]? La care spun mereu: „Îmi pare rău, nu este franceză. Vreau doar să știi că nu este 

franceză.” Dar vă spun ceva despre franceză. O, este un limbaj atât de duios! Voulez-Vous, avoir, știți? Îți vine să zici:  

– O, mulțumesc!  

– Tocmai te-am blestemat în față! [Râsete]  

Aș putea să te binecuvântez în arabă și tu să crezi că este un blestem. Te-aș putea blestema în franceză și tu să crezi că 

este o binecuvântare. În fine, încerc să-mi aduc scuze de ce sunt așa de [chiuit specific limbii arabe]  

Nu-i lăsați să facă asta. Nu-i lăsați să scape cu asta. Pentru că vedeți, ei se vor opri la Avraam, pentru că doar așa 

se pot apropia cât de cât de o revendicare legitimă asupra pământului pe care Dumnezeu i-a dat lui Iacov/Israel. Și este 

Isaac, nu Ismael. Vedeți, ei încearcă să se întoarcă la Ismael. Și există chiar un pasaj care spune [parafrazat]: „Hei, știi, 

Agar, te voi binecuvânta pe tine și pe urmașii tăi”. Acesta este Ismael. Și vă amintiți toată treaba cu Ismael, nu? Și apoi 

îl aveți pe Isaac și apoi pe gemenii Esau și Iacov. Și știți care e numele – pentru că numele e natura – știți ce înseamnă 

numele „Iacov”? Înseamnă „cel ce ține de călcâi”, „intrigant”. Și Dumnezeu, când i-a schimbat numele, [i-a zis]:  

– Nu vei mai fi unul care ține de călcâi. Numele tău va fi „Israel”, care înseamnă „condus de Dumnezeu”. 

– Oh, mi-l place. Îl voi accepta.  

Mie nu mi-a plăcut niciodată numele meu, mai înainte 

de toate, motiv pentru care mi-am schimbat numele 

din Wahid în JD. [Râsete] Bine, destul cu problemele 

mele.  

Deci acest pantof a scăzut în 2020: ianuarie 2020 

și apoi septembrie 2020, iar acum este doar o chestiune 

de timp înainte să cadă celălalt pantof! Ei bine, asta ne 

duce la a treia profeție specifică ce a fost pusă în 

mișcare în 2020. Asta a fost la sfârșitul anului 2020. Și 

s-a făcut de fapt referire la ea drept (citez) „soluția 

finală”. Așa că haideți să încheiem transmisiunea în 
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direct acum înainte de a fi prea târziu. Deci știți încotro mă îndrept cu asta, nu-i așa? Și, apropo, unul, Bill Gates, a fost 

cel care a spus (citez) despre vaccin (așa-numitul) că „va fi soluția finală”. Aceasta în 2020 a fost cunoscută sub numele 

de „Operațiunea Warp Speed [Viteză Maximă]”. Acesta a făcut parte din primul pantof care a căzut tot în 2020. Aveți 

afișată o captură de ecran a unui fișier PDF de la Departamentul de Sănătate și Servicii Umane al SUA și Departamentul 

de Apărare al SUA (hmm!) intitulat „Explicarea operațiunii Warp Speed”. Iată un citat rapid:  „Operațiunea Warp Speed 

își propune să înceapă livrarea a 300 de milioane de doze de vaccin sigur și eficient pentru COVID-19 până în ianuarie 

2021.”  

Deci acest pantof a căzut la sfârșitul lui 2020 și începutul lui 2021. Acum dați pe repede înainte cu „viteză maximă”, 

joc de cuvinte intenționat, până la începutul anului 2023. Acest vaccin (așa-numit) presupus a fi sigur și eficient a fost 

injectat în (se crede de către unii) câteva miliarde de oameni din întreaga lume. Și din acest motiv celălalt pantof va 

cădea categoric în orice moment acum, astfel încât va trece de la un ac în și pe braț la un semn în și pe mână sau 

frunte. Am intrat în profunzime în  acest subiect în ultimii trei ani, despre tehnologia care este deja la dispoziție. De fapt, 

a fost la dispoziție de mulți, mulți ani, dovadă fiind și acest videoclip care a fost postat acum nouă ani pe canalul YouTube 

Ted Talks. Se intitulează „Mark Kendall: Demo: Un plasture vaccinal fără ace care e mai sigur și mult mai ieftin”. Așa 

că iată un fragment de la sfârșitul videoclipului și vreau să ascultați cu mare atenție. Citez: „... Stând astăzi aici, în fața 

dumneavoastră, la locul de naștere al acului și seringii, un dispozitiv 

care are 160 de ani, vă prezint o abordare alternativă care ar putea 

ajuta cu adevărat să se întâmple acest lucru și este vorba despre 

Nanopatch [plasturele nanometric] cu atributele sale de a fi fără ace, 

fără durere.” Este doar ceva pe care îl pui pe piele, și în imagine este 

o captură de ecran din videoclipul de pe YouTube. Se poate vedea 

pătrunzând în piele și în fluxul sangvin. Acum, din nou, am vorbit 

despre acest lucru în profunzime în ultimii trei ani. Dar acest lucru 

este foarte specific când vine vorba de acea profeție foarte cunoscută 

din Apocalipsa capitolul 13. Așa că va fi pur și simplu o ștampilă, un 

tatuaj, un semn, iar ei folosesc aceste cuvinte pentru a descrie 

această tehnologie a nanoplasturelui. Și ea eliberează acest lucru în corpul uman.   

Încă un lucru despre asta și este din nou de la acest Dr. Albert Bourla. El este președintele și CEO-ul [directorul 

general] al Pfizer. A fost intervievat recent de Clubul Economic din Chicago și vreau să vă împărtășesc ce a spus. Citez: 

„Covid a fost ca o repetiție pentru mine, o repetiție generală”. Tradus: acesta nu a fost evenimentul principal. Nu, 

acesta a fost doar primul pantof. Aceasta a fost doar 

repetiția. Acum vă puteți aștepta să cadă celălalt pantof. 

Poate că am mai spus asta și vreau să fiu atent la modul în 

care o spun, pentru că știu că oamenii devin ciudați și cred 

că sunt ciudat, ceea ce e adevărat, dar eu am darul 

ciudatului. Deci este un dar. Știu că nu este un dar biblic, 

dar eu îl am oricum. Omul acesta, acest Bourla, este 

posedat demonic, în cel mai bun caz. El ESTE posedat 

demonic în cel mai bun caz. Dacă l-ai văzut cum vorbește, 

nu trebuie să ai acel discernământ spiritual al duhurilor. El 

este în cel mai bun caz posedat demonic. În cel mai rău 

caz, m-aș întreba dacă este sau nu încă pe deplin uman. Poate că este deja transuman, aceasta fiind direcția în care se 

îndreaptă totul acum. Și dacă asta sună exagerat, atunci trebuie ca, în propria cercetare, să înțelegeți despre ce este 

vorba în toată această A Patra Revoluție Industrială a lui Klaus Schwab și a tuturor celor ce sunt cu el, apropo. Și te uiți 

la acești tipi și motivul pentru care am adus în discuție asta este că, dacă sunt încă pe deplin umani și nu sunt încă 

transumani ... Iar prin „transuman” vreau să spun că ADN-ul lor uman a fost modificat. Klaus Schwab a descris 

transumanismul ca fiind unirea oamenilor cu aparatura. Deci au cipuri computerizate în ei care îi operează ca un sistem 

de operare, astfel încât nu sunt pe deplin umani. Sunt transumani computerizați. Și voi enumera doar câteva nume aici: 

Elon Musk, Mark Zuckerberg; o să-l pun pe Jeff Bezos acolo. Aș menționa alte câteva nume, dar nu o voi face. Ar trebui, 

dar nu voi face. Corect? Nu e bine să o fac. Bine, bine, nu o să o fac atunci. Dar fac asta doar pentru că vreau ca 

dumneavoastră, când îi vedeți pe acești indivizi vorbind așa, vreau să discerneți duhul de care sunt mânați. Este satanic. 

Este satanic. Este demonic. Iar tipul ăsta să spună asta? Acesta a fost doar o probă. Acesta a fost doar primul pantof. 

Aceasta a fost doar o repetiție. Ar trebui să vedeți ce urmează să cadă după aceasta.  
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Ei bine, voi încheia în felul în care am început și voi spune pur și simplu că nu va trebui să așteptăm prea mult ca 

să cadă acest alt pantof, ținând cont de cât de repede se mișcă totul acum, la viteză maximă – din nou, joc de cuvinte 

intenționat. Și când va cădea, va avea loc Răpirea. Apropo, avertizare de dezvăluire anticipată: Răpirea nu a fost 

contramandată, contrar celor spuse de oameni. Va avea loc în mod categoric. Și permiteți-mi să adaug la asta că nu 

suntem încă în Necazul de Șapte Ani. Nu putem fi încă în Necazul de Șapte Ani.  

– Oh, pastore, ești mereu atât de dogmatic.  

– Bine, bine.  

O să devin un pic răutăcios în acest punct. Vă puteți imagina dacă, din punct de vedere scriptural, ar fi fost lăsat ambiguu? 

Da, știi că s-ar putea să fie, poate, da, posibil, când vine vorba de escatologie. Dar când e vorba de mântuire? Vă puteți 

imagina? Să vorbim despre Domnul Isus doar o clipă. Imaginați-vă asta. Vorbim despre Domnul Isus. Ce-ar fi dacă 

Domnul Isus ar spune: „Știți, Eu sunt o cale. Știți, să nu fim atât de dogmatici și înguști la minte aici. Știți, Eu sunt o cale, 

un adevăr, o viață. Nu, sunt cât se poate de dogmatic: Eu sunt CaleA. Nu există altă Cale. Eu sunt SINGURA Cale către 

Tatăl. Nimeni nu ajunge la Tatăl decât prin Mine.” Da, asta e dogmatic, nu-i așa? 

– Oh, ești atât de îngust la minte. Mergi atât de tare pe alb-negru.  

– Păi, cam este de alb-negru aici!  

Vă puteți imagina – și vom trece prin ABC-ul Mântuirii și prin „Drumul Romanilor”, așa cum se face referire la el cu 

afecțiune. Vă puteți imagina dacă ar spune Romani 10:13: „oricine va chema Numele Domnului are șanse foarte mari să 

fie mântuit”? Să nu fim dogmatici. Nu, „va fi”! „Va fi”! Va avea loc! Răpirea va avea loc!  

– Păi, ar putea fi, știi, la mijloc, după...  

– Nu! Trebuie să se întâmple înainte de Necazul de Șapte Ani. Răpirea va avea loc. Apoi se va arăta Antihristul, 2 

Tesaloniceni 2. Apoi legământul de pace de șapte ani va fi confirmat și întărit (higbir), Daniel 9:27, și această punere în 

aplicare a Acordului de Pace pe Șapte Ani este ceea ce începe Necazul de Șapte Ani, care, din nou, nu se poate întâmpla 

până DUPĂ Răpirea Bisericii, 2 Tesaloniceni 2, DUPĂ ce Duhul Sfânt, Cel ce oprește acum, va fi luat din drum, și Biserica 

este luată sus, ATUNCI (ATUNCI – cuvânt cheie) ... Pot să mai fac asta o dată? M-am simțit foarte bine. ATUNCI! Iată 

când! ATUNCI! Da! [Aplauze]  

Și încă ceva – am mai spus „încă ceva”? Nu? Deci acesta este „încă ceva”. Pavel, la sfârșitul capitolului 4 din 1 

Tesaloniceni, zice: [parafrazat]: „vom fi răpiți și apoi, și apoi ... și încurajați-vă dar unii pe alţii cu aceste cuvinte”. Vă 

puteți imagina dacă Răpirea nu ar fi înainte de Necazul de Șapte Ani, de câtă cruzime ar da dovadă?!  

– Vi se va tăia capul, veți trece prin MÂNIA LUI DUMNEZEU și vă veți da proba, pentru că, desigur, nu sunteți 

mântuiți prin har. Sunteți mântuiți prin har „dacă ...” 

– Nu!  

– Veți fi decapitați, va trebui să rămâneți fermi, vei fi martirizați.  

– Aceștia sunt sfinții Necazului, nu Biserica. Nu, veți fi răpiți, luați sus. Voi veți scăpa! Ei, nu. Voi, da. Încurajați-vă! 

Nu sunt încurajat dacă intru în Necaz. Sunt îngrozit și doborât. Dacă nu sunt ridicat la cer, sunt doborât la pământ. Nu, 

nu, nu, nu fiți doborâți. Vă duceți sus. Nu vă frământați. Nu vă faceți griji. Nu veți fi aici! Fiți încurajați! Eu sunt!  

Bine, acesta va fi încă unul, un ultim „încă ceva”. Știți, obișnuia să mă enerveze tare de tot. Cred că mă descurc 

puțin mai bine prin harul lui Dumnezeu în acest sens. Dar când oamenii spuneau ceva de genul: „Voi, ăștia cu Răpirea 

înainte de Necaz, vreți doar să scăpați.” Iar eu: „Da, chiar vreau. Voi nu vreți? Bine, păi ...” EI nu vor scăpa. Asta înseamnă 

că vor fi unii care vor scăpa. Noi. Fii un „noi”.  [Aplauze] Eu sunt un „noi”. Poate fi pe un tricou sau o șapcă, nu-i așa? 

„Fii un «noi».” În regulă, mă simt mult mai bine acum. Nu știu dacă și dumneavoastră. Bine, deci continuați să mă 

urmăriți, bine?  

Deci Răpirea, apoi se descoperă Antihrist, apoi Acordul de Pace, de șapte ani, este confirmat, apoi Templul este 

reconstruit. Apoi, la trei ani și jumătate, Antihrist va săvârși urâciunea care duce la pustiire. Și semnul Fiarei va fi impus 

când va cădea celălalt pantof, fiind necesar pentru ca lumea să poată face cel mai mic lucru mai ales în ceea ce privește 

cumpărarea și vânzarea, iar aceasta, desigur, este din nou profeția din Apocalipsa 13. Așadar primul pantof a căzut. 

Observați, această tehnologie veche de 160 de ani, seringa și acul. Ei bine, avem o tehnologie nouă acum. Deci primul 

pantof este acul perimat, uzat moral, învechit. Așa că următorul pantof care va cădea va fi această nouă tehnologie, 

un semn, o ștampilă, un tatuaj, un plasture. Arată ca un plasture Band-Aid, apropo. Poate cădea oricând.  
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Știți că în fiecare duminică închei cu Evanghelia și ABC-ul Mântuirii 

deoarece chiar cred asta din toată inima mea, și Domnul îmi cunoaște inima: ar 

putea fi ultima dată când fac asta. Atât de curând cred că va fi Răpirea, ar putea 

fi. Deci ce este Evanghelia? Este vestea bună că Domnul Isus a fost răstignit, 

îngropat și a înviat a treia zi și că El Se va întoarce după noi într-o zi, curând și 

foarte curând. Aceasta este vestea bună. Ce este ABC-ul? Este doar o explicare 

simplă, ca pentru copii, a 

mântuirii. 

A este pentru a admite sau a recunoaște că ai păcătuit, pentru că, 

gândește-te, dacă nu ești păcătos, de ce ai avea nevoie de un Mântuitor? 

Este atunci când recunoști că ai păcătuit. Romani 3:10 spune: „Nu este 

niciun om neprihănit, niciunul măcar”. Și Romani 3:23 ne spune de ce. 

Este pentru că „toți au păcătuit și sunt lipsiți de slava lui Dumnezeu”. Cu 

toții am ratat ținta. Romani 6:23 spune că există o pedeapsă pentru asta: 

„Fiindcă plata păcatului este moartea, dar (iată vestea bună) darul fără plată al lui Dumnezeu este viaţa veşnică în Isus 

Hristos, Domnul nostru.”  

Acesta este A-ul; iată B -ul, central: bazează-ți pe El credința din inima ta. „Fiindcă atât de mult a iubit Dumnezeu 

lumea, că a dat pe singurul Lui Fiu, pentru ca oricine crede în El să nu piară, ci să aibă viața veșnică.” Romani 10:9-10 

spune: „Dacă [...] crezi în inima ta că Dumnezeu L-a înviat [pe Domnul Isus] din morţi, vei fi mântuit”. Vei fi. Juriul nu a 

ieșit. Se dă verdictul. Nu este ambiguu.  

Și, în sfârșit, C este pentru: cheamă Numelui Domnului. Sau cum spune și Romani 10:9-10: „Dacă mărturiseşti deci 

cu gura ta pe Isus ca Domn şi dacă crezi în inima ta că Dumnezeu L-a înviat din morţi, vei fi mântuit. (Și iată de ce:) Căci 

prin credinţa din inimă se capătă neprihănirea şi prin mărturisirea cu gura se ajunge la mântuire...” Și, la final, tocmai 

am făcut referire la el, Romani 10:13: „Fiindcă oricine va chema Numele Domnului VA FI mântuit”. Pune sigiliul pe 

tranzacție. Este simplu? Ca pentru copii de simplu? Prea simplu poate? Aceasta este Evanghelia.  

Ei bine, vreau să închei cu mărturia „Dar Dumnezeu” de astăzi. Este 

oarecum specială. Vine de la Kaydin Birdsey care scrie: „Salutări, pastore 

JD, numele meu este Kaydin Birdsey și am 14 ani. Și am vrut să vă 

împărtășesc mărturia mea, sperând că-i va ajuta pe alți copii de vârsta 

mea. Am scris-o ca o poezie pentru că mi-e teamă că altfel ar fi prea lungă. 

(Așa că am de gând să citesc poezia și sper să o fac cum trebuie.) Titlul este 

«Cine sunt eu?»  

Sunt Kaydin Birdsey și sunt din multe locuri.  

Sunt ca vântul: nu stau, ci mă mișc.  

Sunt dintr-un oraș mic, dar din multe case.  

Sunt de la o benzinărie la alta.  

Sunt dintr-o apă noroioasă, limpede doar pentru unii.  

Sunt din familii mari, chei de uși de la intrare și ture de noapte, 

tați absenți și mame singure. 

Sunt de la servicii pentru copii și bonuri de mâncare EBT. 

Sunt de la «dă lovitura și fugi» ziua în amiaza mare.  

Sunt din biblioteci la o stradă distanță.  

Sunt din piciorul pe care mama l-a pierdut de la operația ce-a avut-o. 

Sunt de la degetul pe care bunicul meu l-a pierdut de la un ferăstrău.  

Sunt de la cancerul care a luat viața bunicii mele.  

Eu sunt de la tine.  

Mai bine să fii în casa asta înainte să se aprindă luminile stradale.  

Sunt de la femei care au copii prea devreme.  

Sunt din necroloagele cu chenar.  

Sunt de la uși cu plasă la niciun fel de uși.  

Sunt dintr-o mică moștenire. 

Sunt din nopți nedormite.  
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Sunt dintr-un război care încă nu s-a terminat.  

Sunt din multe locuri.  

(Apoi ea continuă prin a scrie:) M-am mutat la bunica mea la vârsta de 13 ani și am început să învăț despre Domnul 

nostru Isus Hristos. Acum sunt un membru al familiei Sale începând cu 9 iunie 2021. Ați devenit pastorul meu, iar acum 

sunt un membru mândru al bisericii noastre.” 14 ani. [Aplauze]  

Kapono, haide. Haideți să ne ridicăm. Vom încheia cu rugăciune și cântare. Și, ca întotdeauna, apreciez răbdarea 

dumneavoastră cu mine.  

Tată din Ceruri, cum aș putea, cum am putea măcar să începem să exprimăm în mod adecvat recunoştinţa 

noastră pentru Tine, mulţumirea noastră? O, Doamne, Îți mulțumesc pentru darul vieții veșnice pe care l-ai plătit 

pentru noi, în locul nostru. Ai murit, sângele Tău s-a vărsat în locul nostru, ca să putem trăi pentru totdeauna cu 

Tine.  

Îți mulțumesc, Doamne, pentru fericita noastră nădejde a Răpirii dinainte de Necaz, deoarece aceasta este 

singura noastră speranță, că în curând, foarte curând acea trâmbiță va suna și morții în Hristos vor învia primii, 

iar noi, Doamne, cei vii care vom fi rămas vom fi răpiți și îi vom vedea pe cei dragi din nou, cu noile lor trupuri, și 

apoi ne vom lua și noi noile trupuri și ne vom întâlni cu Tine în văzduh și vom fi pentru totdeauna cu Tine. O, 

Doamne! Prea mult pentru înțelegerea noastră, dar ce speranță ne dă asta!  

Doamne, mă rog pentru oricine ar putea fi aici în acest serviciu bisericesc sau care ne urmărește online care 

nu a venit niciodată la Tine, nu s-a predat Ție, nu Te-a chemat, nu și-a pus încrederea în Tine, nu a crezut în Tine, 

Doamne, mă rog ca astăzi chiar aici și chiar acum, să nu amâne cea mai importantă decizie a vieții lor pentru viața 

veșnică. Te rog, Doamne, ca astăzi să fie ziua mântuirii lor.  

Ne rugăm în Numele Domnului Isus. Amin. 

[Traducător: A.S.] 

 


